Warning 

1,Keep it safe from falling and dropping 

2,Keep it distance from any strong magnetic interference objects like electrical machine to avoid strong radio waves that might be damaging the product and affect the sound or image quality. 

3,Don’t expose the product directly to high temperatures and strong sunlight 

4,We recommend using high quality Micro SD Card for the best results. 

5,Don’t place your Micro SD card near strong magnetic objects to avoid data error. 

6,In case of overheating, unwanted smoke or unpleasant smell from the device, unplug it immediately from the power outlet to prevent hazardous fire.  

7,Keep it safety from children while on charging. 

8,Stored the device in a cool, dry and dust free location. 

 Product Features 
>360 °x 190 ° panoramic camera, achieve a certain range of 360 ° no dead Angle shooting experience
>a variety of image preview mode: Hemispherical mode, Circular mode 

, Segmentation mode, Panorama mode
> 1280 * 1042 28 FPS video recording format
> charging while video function
> plug in the video recording function
> support  32GB memory CARD
> the longest support 3 hours long time recording
> TS format video recording
> ultra small mini appearance
Product structure
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1). Power On / Off 5). Micro-USB port
2). Wi-FiOn / Off 6). Reset button
3). Recording button 7). Lens

4).TF card port 8). Recording Indicator




GETTING STARTED
To power ON:

Long Press the Power/Mode Button.

To power OFF:

Long Press and hold the Power/Mode Button.

Overview

1, video
Open the camera, click the recording button, the camera start recording at the same time, the camera will regularly flashing lights, click the recording button again, camera stop recording, camera will have to stop flashing lights at the same time.
Note: the camera recording until the camera without battery, before shutdown, video will be automatically saved to the memory card.
2, Charging
A. connect the computer and the power adapter can be recharged.
B. can charge while recording.
C. turned off can be charged.
When charged full, the red light go out.
Special note
A, USB interface currently only supports the charging function
B, if must carry on the data transmission, it is necessary to remove the memory card to use card reader to read
WI-FI APP
1. The machine can be connected with mobile phone or a tablet by android or apple system through WIFI：
A. Installed on the mobile phone or tablet “GVT360I”APP，（android system from Google Play，Apple system from APP Store）。
B. open the camera, press the WIFI button on the camera, the camera's WIFI button will be blue light, means WIFI on。
C. Open the WIFI link on mobile phone or a tablet, search the camera WIFI SSID, account is GVT-360i-******...... Then connect, no password.
D. When the camera on the phone's WIFI connection success。
E. Run APP“GVT360I”on mobile phone or tablet, After entering the APP, camera images can be displayed on the phone or tablet. And can be through the correlation operation or Settings on the camera APP.
 APP Interface description：
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Product parameter table
	No.
	CUBE 360

	DSP 
	GVT100M

	Lens
	360°x 190° F2.0

	Resolution
	1280*1042 28fps

	Format
	TS

	Compressed format
	AVC

	memory
	Micro SDHC，MAX 32GB

	Network
	WIFI 802.11b/g/n

	Battery
	1300MA（Built-in）

	Recording time
	180 Min（OFF WIFI）

	
	90 Min（ON WIFI）

	Audio
	MIC

	DC
	5V-1.5A

	Working temperature
	-10---80

	APP/APK
	GVT-360I

	WIFI
	MAX 2  device

	WIFI code
	No

	interface
	TF，Micro USB

	 Camera interface
	Standard 1/4 screw interface

	Machine weight
	79g（with battery）

	machine size
	43*43*53mm


Simple problem description and solution
1. When the product improper operation caused by freezing
Can use sharp objects to press the RESET button, the camera can be back to normal.
2. The camera support Max 32GB Micro SD card, please select the brand Micro SD card, formatting before use on the camera.
操作注意事項
1本產品是高精密產品,請勿摔落或撞擊
2. 請勿將攝像機靠近具有強磁的物體,如磁鐵和電機,另外也要避免將產品靠近發出較強的無線電波的物體,強磁場可能會引起產品故障,或者破壞圖像及聲音.
3. 請勿將攝像機放置在溫度較高或陽光直射的地方
4. 請選擇品牌Micro SD卡，普通卡不能保證能正常使用，
5. 請勿將Micro SD卡存放在或靠近強磁的地方。避免出現文件丟失。過熱，冒煙，或者發出異味，請立即拔出電源，停止充電，避免發生火災。
6. 充電時，請將產品置於兒童無法接觸到的地方，電源線可能會導致兒童意外窒息或受到電擊
7. 請將產品置於陰涼，乾燥且絕塵的地方
產品特性
>全新360°x 190°超大全景镜头，实现一定范围内的360°无死角拍摄体验
>多種影像預覽模式：半球形模式，环形模式，二分割模式，全景模式

>視頻錄製格式1280*1042 28fps 
>邊充電邊錄影功能
>插電錄影功能
>支援最高32G儲存卡
>最長支持3小時超長時間錄製

>TS格式視頻錄製
>超小迷你外觀
產品結構
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使用操作
開機：
長按電源键，攝像機开机
關機：
長按電源鍵，攝像機關機
概述
1，錄像

打開攝像機，點按攝像按鍵，攝像機會開始錄像錄影的同時，攝像指示燈會有規律閃爍，再次點按攝像按鍵，攝像機停止錄影，同時攝像指示燈會有停止閃爍。

注：攝像機會一直錄像直到攝像機沒有電，攝像機關機前，視頻會自動保存到內存卡裡面。
2， 電池充電
A.連接電腦和電源適配器均能進行充電。
B.可邊充電邊錄影功能。
C.關機狀態也可以充電。
當充滿電后，紅燈熄滅。

特别说明：
A，USB接口目前只支持充电功能

B，若要进行数据传输，需要将内存卡取出来用读卡器进行读取

WI-FI APP連接
1.本機可跟安卓或蘋果系統的手機或者平板電腦通過WIFI連接：
A. 在手機或平板電腦上安裝“GVT360I”APP，（安卓系統可在Google Play上搜索下載，蘋果系統的可在APP Store上搜索下載）。
B. 開啟攝像機後，按攝像機上的WIFI按鍵，攝像機的WIFI按鍵會亮藍燈，表明WIFI開啟。
C. 在手機或者平板電腦上打開手機WIFI鏈接，搜索攝像機的WIFI SSID號，帳號是GVT-360i-******......然後連接，無密碼。
D. 待手機WIFI成功連接上攝像機。

E. 在手機或平板電腦上運行APP“GVT360I ”進入後，攝像機拍攝的畫面即時顯示在手機或平板電腦上。並且可以通過軟體中的相關圖示操作或者設置攝像機功能參數.
 APP界面簡介：
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產品參數表
	型號
	CUBE 360

	DSP 
	GVT100M

	鏡頭
	360°x 190° F2.0

	視頻分辨率
	1280*1042 28fps

	視頻格式
	TS

	視頻壓縮格式
	AVC

	存儲卡類型
	Micro SDHC卡，MAX 32GB

	網絡傳輸
	WIFI 802.11b/g/n

	電池容量
	1300MA（內置）

	錄製時間
	180分鐘（關WIFI）

	
	90分鐘（開WIFI）

	音頻
	內置麥克風

	輸入電源
	5V-1.5A

	工作溫度
	零下10度---80度

	APP/APK
	GVT-360I

	WIFI鏈接數目
	最多2台設備同時鏈接

	WIFI密碼
	無

	接口
	TF卡，Micro USB

	機身接口
	標準1/4螺絲接口

	裸機重量
	79g（含電池）

	裸機尺寸
	43*43*53mm


簡易問題描述以及解決辦法
1.當產品操作不當引起死機現象
可用尖銳物體按下RESET鍵，攝像機可以恢復正常。
2.本機最大支持32G Micro SD卡，請選擇品牌的Micro SD卡，在電腦上格式化後再使用通中性卡不能保證能正常使用工作。
